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Obec 

Pusté Čemerné 

 

Z Á P I S N I C A  
 

zo 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Pusté Čemerné  
konaného dňa 19.09.2023 o 17:00 hodine v priestoroch                

 Obecného úradu Pusté Čemerné, Malá zasadačka. 

 

Predsedajúci:  Ing. Juraj Jevin – starosta obce 

Prítomní 

poslanci:  

Oto Fenin  

Peter Fuga 

Ing. Pavol Kolibab 

Miloš Mikloš 

 

Ospravedlnení: Gabriel Hricik – Ospravedlnený  

 

Ostatní prítomní:  Bc. Petronela Dufincová – kontrolór obce 

Mária Hreňová  

  

 

 

Návrh programu 

rokovania:  

1. Otvorenie  
2. Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 
4. Kontrola plnenia uznesení  
5. Stanovisko hlavnej kontrolórky Obce Pusté Čemerné k dodržaniu 

podmienok na prijatie návratných zdrojov financovania   
6. Návrh na schválenie úveru vo výške 30 000,- € z Prima banka Slovensko, 

a.s. 
7. Čerpanie z rezervného fondu vo výške 10 000,- € 
8. Návrh na schválenie odkúpenia budovy súpisne č. 57 - predajňa, hostinec 

a pozemku p.č. CKN 2, zapísaných na LV 10 k.u. Pusté Čemerné   
9. Návrh na schválenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce 

Pusté Čemerné na roky 2023 -2030 
10. Návrh na schválenie Komunitného plánu sociálnych služieb obce Pusté 

Čemerné  
11. Rôzne 
12. Záver 
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1. Otvorenie 

zasadnutia 

Starosta obce otvoril rokovanie Obecného zastupiteľstva privítaním poslancov 

obecného zastupiteľstva, kontrolórky obce a pracovníčky obce. Ospravedlnil 

neúčasť poslanca Gabriela Hricika.  

Konštatoval, že Obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

 

 

2. Určenie 

zapisovateľa, 

voľba návrhovej 

komisie a 

overovateľov 

zápisnice 

Starosta obce určil za zapisovateľku pracovníčku obecného úradu Máriu Hreňovú 

a navrhol členov:  

- Návrhovej komisie: Miloš Mikloš, Ing. Pavol Kolibab, Peter Fuga   

- Overovateľov zápisnice: Peter Fuga, Oto Fenin  

 

Starosta dal o návrhu hlasovať. 

 

Počet prítomných poslancov: 4 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 4  – Oto Fenin, Peter Fuga, Gabriel Hricik, Ing. Pavol Kolibab, proti 0, 

zdržalo sa 0, nehlasoval 1 – Gabriel Hricik (neprítomný)  

 

Návrh bol prijatý. 

 

 

3. Schválenie 

programu 

 

Starosta poslancom predstavil program rokovania. Informoval, že program 

rokovania bol zverejnený na úradnej tabuli, webovom sídle obce a bol poslancom 

doručený.   

 

Starosta otvoril diskusiu k návrhu programu:  

Do diskusie sa nik neprihlásil a tak dal hlasovať o programe ako bol navrhnutý.  

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 4 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 4  – Oto Fenin, Peter Fuga, Ing. Pavol Kolibab, proti 0, zdržalo sa 0, 

nehlasoval 1 – Gabriel Hricik (neprítomný)  

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo program rokovania v súlade s návrhom. 

 

 

4. Kontrola 

plnenia uznesení 

Bod programu otvoril starosta informáciou o možnostiach zberu odpadu, 

o možnosti zaviesť obmedzenú rýchlosť v centre obce na 30 km/h. 

Tiež informoval poslancov o stave konania ohľadne premostenia priechodu na 

pozemku.  
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Následne odovzdal slovo kontrolórke obce, ktorá v súlade s uznesením č. 

28/2023 informovala o stave pokladne za jednotlivé mesiace a významných 

položkách.    

 

Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu:  

O. Fenin sa starostu opýtal na čiernu stavbu v časti obce valal a na zasypanie časti 

kanálu za záhradami, ktorú označil za trestný čin.  

 

P. Fuga sa vyjadril k možnosti zberu odpadu, pričom jeho návrh je úprava 

spôsobu zberu ako váženie alebo úprava počtu kuka nádob na domácnosť.  

Tiež vyjadril nespokojnosť s nečinnosťou stavebného úradu v súvislosti 

s premostením, požaduje vydať rozhodnutie. 

 

K čiernej stavbe starosta informoval, že tu už rieši stavebný úrad, zasypaný kanál 

už bol uvoľnený a vyčistený. Poslancom priblížil vlastnícke vzťahy ohľadne 

pozemku a kanálu. 

 

K odpadu podotkol, že váženie zrejme neprinesie očakávaný efekt. K stavu 

premostenia bude požadovať uzatvorenie konania.  

 

Medzi poslancami prebehla diskusia, v ktorej vyjadrili nespokojnosť s niektorými  

bodmi.   

  

Po skončení diskusie dal starosta hlasovať o návrhu uznesenia. 

 

Návrh uznesenia:  

Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  

 

berie na vedomie  

informáciu o plnení uznesení. 

 

Hlasovanie:  

Počet prítomných poslancov: 4 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 0, proti 0, zdržalo sa 4 – Oto Fenin, Peter Fuga,  Ing. Pavol Kolibab, 

Miloš Mikloš , nehlasoval 1 - Gabriel Hricik (neprítomný)  

 

Návrh nebol prijatý. 
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5. Stanovisko 

hlavnej 

kontrolórky Obce 

Pusté Čemerné k 

dodržaniu 

podmienok na 

prijatie 

návratných 

zdrojov 

financovania   

 

Starosta obce odovzdal slovo hlavnej kontrolórke p. P. Dufincovej, ktorá 

predniesla poslancom svoje Stanovisko k dodržaniu podmienok prijatia 

návratných zdrojov financovania. V stanovisku poslancov informovala 

o zákonných možnostiach obce čerpať návratne zdroje.  

V stanovisku kontrolórka konštatovala, že Obec Pusté Čemerné spĺňa podmienky 

pre prijatie návratných finančných zdrojov vo výške 50 000,-€.  

Stanovisko tvorí prílohu zápisnice z OZ.  

 

Starosta obce poďakoval kontrolórke za prednesenie stanoviska a vysvetlil 

poslancom výšku celkových návratných zdrojov vo výške 50 000,- €. Pričom 

30 000,- € na odkúpenie nehnuteľnosti, 20 000,- € na dofinancovanie 

multifunkčného športového areálu. 

 

Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu:  

Do diskusie sa zapojil M. Mikloš, ktorý spochybnil prepočty a hlavne očakávané 

príjmy obce, ktoré prezentoval starosta. Nepozdáva sa mu privysoké zadlženie 

obce a spustenie viacerých projektov naraz. Pričom neostanú finančné 

prostriedky na iné projekty ako obnovu budov a cesty, keď vyjdú projekty.  

 

V diskusii starosta oponoval, že v prípade očakávaných príjmov vychádza 

z oficiálnych údajov Rady pre rozpočtovú zodpovednosť. Starosta pripustil, že 

projektov sa naozaj nakopilo, no žiaľ takto to vyšlo.  

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov 
berie na vedomie  

Stanovisko hlavnej kontrolórky Obce Pusté Čemerné k dodržaniu podmienok na 

prijatie návratných zdrojov financovania   

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 4 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 4 – Oto Fenin, Peter Fuga, Ing. Pavol Kolibab, Miloš Mikloš, proti 0, 

zdržalo sa 0, nehlasoval 1 – Gabriel Hricik (neprítomný)  

 

Návrh uznesenia bol prijatý.  
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6. Návrh na 

schválenie úveru 

vo výške 30 000,- 

€ z Prima banka 

Slovensko, a.s. 

Starosta informoval poslancov o parametroch úveru 30 000,-€ na odkúpenie 

nehnuteľnosti – budovy bývalej Jednoty.  

Úver bude na 8 rokov, starosta predstavil zdroje na jeho splatenie. Podstatná časť 

bude tvorená z jeho 10%tného zníženého úväzku. Bude teda splácaný z peňazí, 

ktoré by obec aj tak minula a má ich k dispozícii. Časť pôjde z vlastných zdrojov.  

Poznamenal, že 20 000 € sa bude splácať z voľných finančných zdrojov, 

priebežne, ten má obec už schválený formou Municipalného úveru. 

 

 

Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu:  

Medzi poslancami prebehla diskusia. Poslancov zaujímalo, či sú prepočty správne 

a či to obec zvládne.  

Poslanec O. Fenin spomenul riziko schopnosti splácať uver. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov 
 

schvaľuje 

prijatie úveru vo výške  30 000,- EUR, ktorý poskytne Prima banka Slovensko, a.s., 

so sídlom: Hodžova 11, 010 11 Žilina, Slovenská republika, IČO: 31 575 951, IČ 

DPH: SK2020372541, zapísaná v Obchodnom registri Okresného súdu v Žiline, 

Oddiel: Sa, Vložka číslo: 148/L (ďalej len „banka“) na investičné akcie obce za 

podmienok dojednaných v príslušnej úverovej zmluve. 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 4 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 4 – Oto Fenin, Peter Fuga, Ing. Pavol Kolibab, Miloš Mikloš, proti 0, 

zdržalo sa 0, nehlasoval 1 – Gabriel Hricik (neprítomný)  

 

Návrh uznesenia bol prijatý.  

 

 

7. Čerpanie z 
rezervného 
fondu vo výške 
10 000,- € 

Keďže celková cena potrebná na odkúpenie nehnuteľnosti – pozemku a budovy 

bývalej Jednoty je 40 000,- € je potrebné dofinancovanie z rezervného fondu do 

výšky 10 000,-€. Starosta informoval poslancov, že momentálny stav prostriedkov 

na účte je cez 51 000,-€. 

 

Zároveň ich informoval, že pokryté sú aj ďalšie projekty. Financovanie 

kamerového systému a dofinancovanie multifunkčného areálu, pričom na 

rezervnom fonde bude k dispozícii niečo cez 20 000,-€. Detské ihrisko sa bude 

realizovať v roku 2024. 
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Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu:  

Do diskusie sa zapojil poslanec O. Fenin, ktorý si so starostom prešiel všetky 

projekty, spomenul aj zastávky, ktoré starosta nespomínal.  

Poslanci tiež otvorili tému potreby rekonštrukcie Domu nádeje, či prípadnej inej 

havárie, ktorú by bolo potrebné rýchlo opraviť.  

Poslanec O. Fenin ešte pripomenul projekt úpravy priekop v obci s nižším 

spolufinancovaním a či bude mať na to obec financie.  

 

 

Starosta konštatoval, že rezerva cez 20 000 € je postačujúca a predpokladá, že ku 

koncu roka porastie. Zastávky momentálne nerieši ako prioritu, keďže sú na stole 

iné dôležitejšie projekty. 

 

Po skončení diskusie dal starosta o návrhu hlasovať. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov 

 

schvaľuje  

čerpanie z rezervného fondu obce vo výške 10 000,- € na odkúpenie 

nehnuteľnosti do majetku obce (stavby so súpisným číslom 57, popis stavby: 

predajňa, hostinec a pozemok parcely reg. C, ktorý je zastavaný stavbou, parc. č. 

2, na liste vlastníctva č. 10, katastrálne územie Pusté Čemerné) 

 

Hlasovanie:  

Počet prítomných poslancov: 4 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 4 – Oto Fenin, Peter Fuga, Ing. Pavol Kolibab, Miloš Mikloš, proti 0, 

zdržalo sa 0, nehlasoval 1 – Gabriel Hricik (neprítomný)  

 

Návrh uznesenia bol prijatý. 

 

8. Návrh na 
schválenie 
odkúpenia 
budovy súpisne 
č. 57 - predajňa, 
hostinec a 
pozemku p.č. 
CKN 2, 
zapísaných na LV 
10 k.u. Pusté 
Čemerné   
 

Starosta obce predstavil poslancom zámer odkúpenia budovy pohostinstva 
a bývalej Jednoty, zámer už bol schválený poslancami. Celková dohodnutá cena 
za pozemok a budovu je vo výške 40 000,-€. Pričom časť financií bude použitá na 
zaplatenie exekúcii zapísaných na budove v súlade s kúpnou zmluvou.  
 
Samotný zostatok kúpnej ceny bude predávajúcej Ľudmile Sidorovej vyplatený až 
po zápise vlastníckeho práva pre Obec Pusté Čemerné do katastra nehnuteľnosti. 
Do tej doby budú financie na základe zmluvy o advokátskej úschove u advokáta 
JUDr. Jána Luterána.  
 
Starosta tiež poslancom preukázal porovnanie nákupnej ceny.  
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 Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu:  

V rámci diskusie poslanci konštatovali, že je potrebné danú budovu dokúpiť. Bude 

potrebná jej rekonštrukcia a vykonanie základných prác.  

Poslanec P. Fuga sa starostu opýtal v akom stave je príprava odkúpenia, či sú 

pripravené všetky podklady.   

Poslanec M. Mikloš otvoril tému pozastavenia projektu Multifunkčného ihriska, 

z dôvodu vysokej spoluúčasti a uprednostniť dôležitejšie práce, opravy v obci 

a odkúpenie budovy malo byť prioritou a až tak sa malo riešiť multifunkčné 

ihrisko.   

S poslancom P. Fugom sa pýtali na elektrinu pre multifunkčné ihrisko, hostinec 

a futbalové ihrisko. Nová prípojka si vyžiada financie a či s tým obec počíta.  

 

Starosta poslanca informoval, že všetky podklady ku kúpe sú pripravené.  

Výstavbu multifunkčného ihriska nie možné pozastaviť, keďže práce sa začali 

a projekt a jeho dofinancovanie bolo schválené uznesením. Uznal, že projektov sa 

nakopilo, v princípe aj keď sa poradie projektov vymenilo, ide o rovnaký objem 

financií. O schválenom projekte Multifunkčného športového areálu a úprave 

termínov realizácie boli poslanci upovedomí mailovou komunikáciou.  

 

Medzi poslancami a starostom prebehla diskusia, po jej skončení dal hlasovať 

o návrhu uznesenia.  

  

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov 
 
I. schvaľuje 
odkúpenie nehnuteľnosti od Ľudmila Sidorová, rod. Stiskalová, bytom: 1. Mája 48, 
Strážske 072 22 do majetku obce Pusté Čemerné a to: 

a) stavbu so súpisným číslom 57, postavená na pozemku registra C, parc. č. 
2, druh stavby: Budova ubytovacieho zariadenia, popis stavby: predajňa, 
hostinec (ďalej len „stavba“) zapísané na liste vlastníctva č. 10 vedenom 
Okresným úradom Michalovce, katastrálny odbor, v podiele 1/1, 

b) pozemok parcely reg. C, ktorý je zastavaný stavbou, parc. č. 2, o výmere 
609 m2, druh pozemku: Zastavaná plocha a nádvorie, zapísané na liste 
vlastníctva č. 10, vedenom Okresným úradom Michalovce, katastrálny 
odbor, v podiele 1/1. 

Uvedené nehnuteľnosti obec odkúpi za celkovú sumu: 40 000,-€ (slovom: 
štyridsaťtisíc EUR).  
 
II. poveruje 
starostu obce podpisom príslušnej kúpnej zmluvy a zmluvy o advokátskej úschove 
s JUDr. Ján Luterán – advokát, sídlo: Sabinovská 52, Prešov 080 01, Slovenská 
republika, IČO: 43841996, Ev. č. SAK: 7674.  

 
 
 
 



Z Á P I S N I C A -  7. zasadanie OZ z 19.09.2023 

 

8/11 
 

Hlasovanie:  

Počet prítomných poslancov: 4 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 4 – Oto Fenin, Peter Fuga, Ing. Pavol Kolibab, Miloš Mikloš, proti 0, 

zdržalo sa 0, nehlasoval 1 – Gabriel Hricik (neprítomný)  

 

Návrh uznesenia bol prijatý. 
 

 

9. Návrh na 
schválenie 
Programu 
hospodárskeho a 
sociálneho 
rozvoja obce 
Pusté Čemerné 
na roky 2023 -
2030 

Starosta obce predstavil poslancom návrh Programu hospodárskeho a sociálneho 
rozvoja obce Pusté Čemerné na roky 2023 – 2030. Návrh bol poslancom zaslaný 
a tiež bol zverejnený na verejné pripomienkovanie.  
 
V dokumente sa nachádzajú všetky projekty ktoré je eventuálne možné riešiť 
v rámci programovacieho obdobia. 
 

Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu:  

Do diskusie sa zapojil poslanec P. Fuga s pripomienkou ohľadne termínu 
rekonštrukcie Domu nádeje, presunúť na roky 2024 - 2026.  
Medzi poslancami a starostom prebehla diskusia, po jej ukončení dal starosta 
hlasovať o návrhu uznesenia.  
 
Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov 
 
schvaľuje 
Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Pusté Čemerné na roky 2023 -
2030 
   
Hlasovanie: 
Počet prítomných poslancov: 4 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 4 – Oto Fenin, Peter Fuga, Ing. Pavol Kolibab, Miloš Mikloš, proti 0, 

zdržalo sa 0, nehlasoval 1 – Gabriel Hricik (neprítomný)  

 

Návrh uznesenia bol prijatý. 
   

 

10. Návrh na 
schválenie 
Komunitného 
plánu sociálnych 
služieb obce 
Pusté Čemerné 

Starosta obce predložil poslancom návrh Komunitného plánu sociálnych služieb 
obce Pusté Čemerné. Tiež ich informoval, že návrh bol zverejnený a predložený 
na verejnú diskusiu.  
 
Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu:  

Keďže sa do diskusie nik neprihlásil dal hlasovať o návrhu uznesenia.  
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Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov 
 
schvaľuje 
Komunitného plánu sociálnych služieb obce Pusté Čemerné. 

 
Hlasovanie: 
Počet prítomných poslancov: 4 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 4 – Oto Fenin, Peter Fuga, Ing. Pavol Kolibab, Miloš Mikloš, proti 0, 

zdržalo sa 0, nehlasoval 1 – Gabriel Hricik (neprítomný)  

 

Návrh uznesenia bol prijatý. 
 

 

11. Rôzne Starosta obce informoval poslancov o: 

• Začatí výstavby Multifunkčného športového areálu Pusté Čemerné 
v súlade s projektom. O začatí výstavby boli informovaní aj majitelia 
susediacich pozemkov.  

• Plánovanom podujatí k mesiacu úcty k starším v spolupráci s FSS 
Čemerňanka, presný termín zatiaľ nie je známy.  

• Dokončených pásoch na cintoríne, potrebe aktualizácie mapy nového 
cintoríne, keďže je potrebné zohľadniť stavebné úpravy, ktoré boli na 
cintoríne vykonané, uskladňovania hliny na cintoríne, spôsobe kosenia 
cintorína cez externého dodávateľa. 

• Stavbe ŽSR – „Elektorfikácia trate Bánovce nad Ondavou – Humenné“ 
a možnosti využitia cesty na záhumní pre stavebnú techniku. Cestu by mal 
dať investor do pôvodného stavu, je potrebné zvážiť rizika. Obec sa môže 
rozhodnúť či prejazd povolí.  

 
Starosta navrhol poslancom kúpiť nové LED solárne lampy na cintorín, keďže 
momentálne tam dve chýbajú. Nekúpil by však originálne, ktoré sú drahšie ale 
lacnejšiu náhradu. Poslanci s návrhom súhlasili.   
 

Starosta poslancom predstavil definitívny nákres rozloženia prvkov nového 

detského ihriska v areáli futbalového štadióna.  

 

Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu 

Do diskusie sa prihlásil poslanec P. Fuga, ktorý sa starostu opýtal na stále 

nepripravené VZN o odpadoch a cintoríne, prešla už dlhá doba od kedy sa začali 

pripravovať.  

Starosta pripustil, že je to jeho chyba, má zozbierané všetky podklady 

a pripomienky, zatiaľ ich nestihol spracovať. 

 

O. Fenin pripomenul potrebu sledovania výziev na rekonštrukciu Domu smútku. 
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Medzi poslancami prebehla diskusia ohľadne potreby preloženia realizácie 

detského ihriska na neskorší termín, respektíve na rok 2024.  

 
Po diskusii dal starosta hlasovať o návrhu uznesenia. 
 
Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov 
 
berie na vedomie 

 
I.) Informácie starostu obce o 

a) Začatí výstavby Multifunkčného športového areálu Pusté Čemerné. 
b) Podujatí k mesiacu úcty k starším v spolupráci s FSS Čemerňanka. 
c) Aktualizácii mapy nového cintorína, spôsobe kosenia cintorína a nákup 

LED svetiel.  
d) Stavbe ŽSR – „Elektorfikácia trate Bánovce nad Ondavou – Humenné“ 

a možnosti využitia cesty na záhumní pre stavebnú techniku.  
e) Rozmiestnení prvkov a celkovej situácii nového detského ihriska v areáli 

futbalového štadióna.  
 
II.) Otázku poslanca P. Fugu k pripravenosti nových VZN, ktoré je potrebné 

dokončiť.  
 

III.) Návrh poslanca O. Fenina na sledovanie výziev vhodných na rekonštrukciu 
Domu smútku.  
 

IV.) Presunutie realizácie detského ihriska v areáli futbalového ihriska na neskorší 
termín, respektíve na rok 2024 

 

Hlasovanie: 
Počet prítomných poslancov: 4 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 4 – Oto Fenin, Peter Fuga, Ing. Pavol Kolibab, Miloš Mikloš, proti 0, 

zdržalo sa 0, nehlasoval 1 – Gabriel Hricik (neprítomný)  

 

Návrh uznesenia bol prijatý. 
 

 

13. Záver Starosta obce poďakoval poslancom, kontrolórke obce a pracovníčke za účasť 

a zasadanie obecného zastupiteľstva o 19:50 ukončil.  
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V Pustom Čemernom dňa 19.09.2023 

                                

                                                                                                                                          Ing. Juraj Jevin 
                                                                                                                                           starosta obce 
Zapisovateľka:  Mária Hreňová 
 

Overovatelia zápisnice:  

Peter Fuga                                                           ........................................  

 

Oto Fenin                                                             ........................................  

 


